
  

  

 

    

 

 

SKOLEBESTYRELSEN – skoleåret 2024/2025-7 

Tid: Torsdag den 3. april kl. 18.00 – 20.30 

Sted: Lokale 33 på 1. sal  
  

Fraværende: Sidsel, Zena, Hanadi, Nanna, Omar, Anya 

Ordstyrer:        Christel 

 

  

Referat 
Referatet godkendes løbende under mødet - efter hvert punkt. 

B=Beslutning, D=Drøftelse, H=Høring, O=Orientering, T=Tilsyn 
 

 

1. 

 
Godkendelse af dagsorden  
Godkendt 
 

 

2. 

 

 

Elevrådet, 10 min, 

Ingen elever til stede. 

 

 

3. 
 

 

Mellemtrinnet + spørgsmål v/afd.leder Camilla 

Camilla informerer om 1-6. klassetrin 

1. God skolestart. Ro og god stemning på årgangen. Eleverne er blevet testet  i dansk, men testen 

var svær så resultatet var misvisende. Matematiktest næsten alle har et godt resultat. Trivslen 

er god. Enkelte elever der er opmærksomhed på. Eleverne har deltaget i koncert og folkedans. 

2. 2.klasse har en læselærer tilknyttet som arbejder med læsehold. Årgangen har også en mate-

matik-støtte tilknyttet. Der er enkelte elever, der ikke trives, men generelt en god årgang. 

3. Dansk: Elektronisk prøve og non-ord læseprøve. Matematik – vejlederen kommer ned og laver 

et repetitionsforløb. Cirkusforløb i forår/sommer. Flere elever der har det svært. Klasserne star-

ter derfor et forløb med AKT. 

4. Ordblindetestet i 3.klasse. Ordblindelærer arbejder med de ordblinde elever. Kreativ emneuge. 

Akt-forløb på årgangen med samtaler med akt-læreren. Klasserne har bøvlede en del. Der har 

været et forløb med Tascha Elong. Klasserne er i bedre trivsel. 

5. Dansk test. Årgangen ligger rigtig fint. Dyslektiske elever kommer på LSK. Alle elever lærer at 

anvende app-writer. Flere ture ud af huset med PULS og kulturel rygsæk. Der er flere - især 

drenge - der prøver grænser af. 

6. Kun 2 klasser på årgangen. Èn klasse med mange ordblinde. Tekniskfejl ved matematiktesten, 

gjorde at den ikke er så anvendelig. En årgang der trives godt med hinanden og er gode til at 

arbejde sammen på kryds og tværs.  

 

Dejligt med en ny legeplads som anvendes af hele indskolingen og mellemtrinnet. 

 

 

4. 
 

 
Internt budget 2025 
Hanna informerer om skolens regnskab 2024 og det interne budget 2025. 
 
Skolen kom ud af 2024 med et stort overskud. Sidst i april besluttes det i kommunalbestyrelsen, om vi må 
beholde vores overskud. Skolen ønsker at bruge overskuddet på vores udviklingsarbejde. SKB er velkommen 
til at komme med indspark til hvordan pengene bruges. 
 



  

  
    

Det interne budget 2025 til undervisningsmaterialer, fagportaler, inventar, it-udstyr, kopiering, læringscenter 
mm. skal godkendes af skolebestyrelsen. 
 
SKB ønsker at have flere års budgetter og forbrug at sammenligne med, før de kan godkende det interne 
budget. 
Budgettet godkendes derfor ikke, men tages med igen på næste møde med oplysninger fra tidligere år. 
 

 
5. 
 

 

Workshop om specialundervisningsområdet d. 4/3 v/Sidsel  

En kort briefing om hvad der foregik på mødet. Der kommer et nyt møde i det nye skoleår. 

 

 
6. 
 

 

Orientering om episode 

Louise og Lisa informerer om sten-episoden. 

Skolebestyrelsen opfordrer skolen til at undersøge, om eleverne skal i SFO-2 direkte efter skole – eller 

de kan vente til senere. 

 

 
7. 

 

Åben skole, venneforening, frivillighed 

Evt. arbejdsgruppe nedsættes i forhold til venneforening.  

Christel har undersøgt om man kan lave Strøbyskolens venner forening. Det kræver ildsjæle. Evt. gå 

rundt på forældremøderne og informere om projektet. Der nedsættes en arbejdsgruppe der undersøger. 

Arbejdsgruppen består af Christel, Mie og evt. Nanna. Der sendes en forespørgsel til centerchef Chri-

stian Sørensen om vi må. 

 

  
Pause 
 

 
8.  

 

 

APV – medarbejdernes trivsel v/Lisa 

Flyttes til næste møde 

 

 
9. 

 

Tilsyn, bilag vedhæftes  

• Vikardækning 

• Supplerende specialundervisning 

• Særlige fokuspunkter  

 

Flytter punktet til næste møde. Der ønskes mere information om forbruget af vikarer. Gerne sammenlig-

ning med flere skoleår. 

 

 
10. 
 

 
Orientering fra ledelsen 
Indvielse af ny legeplads – den bliver flittigt brugt 
Arbejdsfordelingen er i gang. 
Naturfagsmaraton – både 5. og 6. klasse udmærkede sig. 

Showdag – En god dag. Skal evalueres 
Volleyball – 9 klasses drengene blev nr. 5 til DM for skoler 
Stjernebørnene er startet den 1.4 
Ny TR da Pia er blevet valgt til næstformand i kredsen 
 

  



  

  
    

11. Næste møde er 16/6 

 

 
12. 

 
Evt. 

- Hvem deltager til dialogmøde den 8.4 kl. 19 Juliane, Christina, Kasper, Mie deltager. 
- Arbejdsgruppe om inklusion: Sidsel indkalder til møde. 
- Lisa sender principper for ”kommunikation mellem skole og forældre” ud til SKB. Vi har allerede et 

princip – undersøg om de stemmer overens 
 
 

 

 

 

Punkter til næste møde: 

Punkt 4, 8 og 9 flyttes til næste møde 

Princip for kommunikation 

 

Planlagte møder i dette skoleår: 

 

Mandag d. 12.08 
Onsdag d. 18.09 
Mandag d. 04.11 
Tirsdag d. 10.12 
Onsdag d. 15.01 
Onsdag d. 26.02 
Torsdag d. 03.04 
Mandag d. 16.06 

  

 


